
RADA MIEJSKA
w sp,pói,? KRAJEŃSKIM

Tadeusza Kokiuszki 11ul.
89-400 Sepólno Krajefiskie

Sępólno Krajeńskie, dnia 29 sierpnia 2024 r.
OR.0003.jl.2(j24 "???"-"?

Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o sarnorządzie grninnym
(t.j.Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm. ) przekazuję interpelację złoźoną podczas obrad
sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 sierpnia 2024 r. przez radną
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Panią Jadwigę Bukolt dotyczącą, czy vi
najbliższy czasie zostaną podjęte odpowiednie kroki, aby poprawić bezpieczeństwo
mieszkańców poprzez wykonania przejścia dla pieszych na ul. Kościuszki (na
wysokości sklepów PEPCO, KiK, Rossmann).
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Jadwiga Bukolt

Radrxa RiVl v,i Sępólnie i<raj.

Sępó[no f(raj.,28.08.2024r.
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Buctwistrz Sępólna !<rajeńskiego
za pośrediiictwerri Przewodniczącego RM

?nterpe!acja w sprawie wykonaiiia prze3scia
dla pieszych na ul. Kościusz!<i (na wysokości
sklepów PEPCO, !<iK, Rossmann)

Działając na liczne głosy rhieszkańcćw naszego rniasta zwracam się do PanaBurrnistrza z prośbą o interyuencję w wykonanici przejścia dla pieszych na ui. Kościuszki wproponowanym miejscu, aby popravvić bezpieczeństwo mieszkańców. Miejsce przeze mnieviskazane jest obecnie niebezpieczne, gdyż w/w sklepy mieszczą się przy drodzewojewódzl<ie3, gdzie jest duży ruch pojazdóvv. Wskazany odcinek charakteryzuje się teżdużym ruchem pieszych przemieszczających się przez jezdnię do przeciwległych skiepów.Ta!<a sytuacja powoduje nagrninne łamanie przepisów przez pieszych i przechodzenie wpoś):iiechu na drugą stronę alicy, co w konsekwencji moźe doprowadzić do niebezpiecznych igroźnych w skutkach wypadków drogowych. Należy wspornriieć, że naibliższe przejście wchwili obecnej jest odda!one o około 200m od wspornnianego miejsca.
Wyznaczenie zgodnie z obowiązującymi przepisam: i zasadami w proponowanyinprzeze mnie rniejscu przejścia dla pieszych i odpowiednie jego oznakowanie oraz oświetleniew mojej ocenie z pewnością pc»zytywnie wpłyiiie ria bezpieczeństwo mieszkańców, gdyżpiesi będą bezpiecznie przechodzić przez ulicę, zaś kierowcy będą zmuszeni do zachowania

szczególnej ostrożności.
Mam więc pytanie r:!o Pana Burrnistrza:

ł. Czy w iiajbliższyriq czasie zostaną podjęte odpowiednie kroki, aby poprawić
bezpieczeństwo rriieszkańców IJV opisaiiym miejscu?
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